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Wat mijn schoolopleiding betreft, deed ik het al goed op de basisschool, waar ik
een klas mocht overslaan. Mijn moeder was erg behulpzaam en had een goede
verstandhouding met mijn hele schoolomgeving.

In het derde middelbaar heb ik een jaar in Marokko doorgebracht en in hetzelfde
jaar kreeg ik thuis les voor het vierde jaar. Behalve van mijn moeder had ik niet
veel steun. Het is moeilijk om discipline te hebben als je thuisonderwijs volgt: je
moet je inspannen, je moet willen werken, terwijl je op die leeftijd vooral denkt
aan plezier maken...

Toen ik examen deed voor het 4de jaar, slaagde ik voor bijna alle vakken een
jaar te vroeg. Ik schreef me nog steeds in op het Atheneum, maar omdat ik
maar twee vakken meer moest halen, was ik niet erg ijverig in de klas. De
directeur raadde me aan om deel te nemen aan de toelatingsexamens voor het
hoger onderwijs, omdat ik vanwege mijn jonge leeftijd nog geen
toelatingsexamen voor het CESS (het eindexamen voor het secundair) mocht
doen.

Ik kocht de syllabi, studeerde op mijn kamer (het was de covidperiode) en deed
de examens. Ik heb er mijn hele zomer doorgebracht. Toen ik slaagde, was dat
een leuke verrassing en moest ik snel een keuze maken. Toen ik de syllabus van
verschillende vakken bekeek, viel mijn oog meteen op de opleiding Management
Engineering. De zomer ging voorbij, en plots ging ik op mijn 15de naar de
universiteit.

Omdat de toelatingsexamens tijdens Covid vielen, was iedereen thuis en hoefde
ik geen rekening meer te houden met het sociale aspect. De overgang naar de
universiteit verliep goed en ik kon goed opschieten met veel mensen, van wie de
meesten mijn leeftijd niet kenden. Het eerste jaar was een hele uitdaging en ik
heb er echt van genoten. Over wat er komt na mijn studie kan ik nog geen vast
antwoord geven, want het verandert naargelang ik nieuwe toepassingen voor
mijn opleiding ontdek. Ik weet zeker dat het allemaal duidelijker zal worden op
masterniveau!




